

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



中小企界別 — 服務業
SMEs — Servicing Industry

金獎 Gold Award

NOWHERE[®]
DESIGN LIMITED
現。在設計有限公司
www.nowhere.hk

現。在設計有限公司
NowHere[®] Design Limited

現。在設計有限公司團隊以5S法作環保管理，同時鼓勵企業客戶於辦公室裝修時使用更環保的設計、物料及設備，並透過舉辦工作坊及參與不同活動，向公眾、非政府組織及大學推廣保育活化及綠色生活概念。

NowHere[®] Design Limited adopts the 5S methodology for environmental management and encourages its corporate clients to adopt greener designs, materials and equipment for office renovation. The company also organises workshops and participates in different activities to promote the concepts of conservation, revitalisation and green living to the public, NGOs and universities.



回收物料樣板、橫額及辦公室傢具，作循環再造或捐贈用途。

Collecting material samples, banners and office furniture for recycling or donation purposes.



鼓勵客戶選用環保物料、產品及智能系統，如可生物降解的地氈及具有移動感應器的節能器具。

Encouraging its clients to choose green materials, products and smart systems such as bio-degradable carpets and energy-efficient appliances with motion sensors.



為非政府組織、學校及青年中心舉辦工作坊，分享升級再造概念。
Organising workshops for NGOs, schools and youth centres to share the concept of upcycling.